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Protokół nr XXXVIII/17 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 18 września 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:00. 

 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu oraz Burmistrza Pana Pawła Wójcika. 

 

Lista obecności sołtysów na XXXVIII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 18 września 2017 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni Grzegorz Wesołowski i Stanisław Ściana. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXXVII sesji 

 

Protokół z XXXVII sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów ZA.  

Nie wniesiono uwag ani poprawek. 

Protokół z XXXVIII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. 

obsługi Rady Miejskiej i Magdalenę Piwowarską pracownika Wydziału Administracji  

i Promocji.  

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXXVIII sesji 

 

Przewodniczący Rady na wniosek Komisji Statutowo - Regulaminowej poprosił o zmianę 

proponowanego porządku obrad polegająca na wykreślenie podpunktu ,,a” w pkt. ,,3”, czyli 

projektu uchwały w sprawie podziału sołectwa Celiny i utworzenia sołectwa Celiny Nowe . 

Uzasadnił to prośbą radnego Mieczysława Rutkowskiego o przeniesienie na następną sesję 

procedowania w/w projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wycofaniem z proponowanego porządku obrad 

projektu chwały w sprawie podziału sołectwa Celiny i utworzenia sołectwa Celiny Nowe. 

 

ZA wycofaniem projektu głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Poprawka została przyjęta bezwzględną większością 

głosów. 

 

Sławomir Wójcik poprosił radnego Rutkowskiego o wyjaśnienie zebranym, co jest powodem 

jego wniosku. 

 

Mieczysław Rutkowski powiedział, że chodzi o wyjaśnienie mieszkańcom części Celin, która 

nie wnioskowała za odłączeniem, że numeracja zostaje ta sama itd., ponieważ większość 

myśli, że powstaje nowa miejscowość.   

 

Mieszkanka Celin powiedziała, że taka informacja jest zamieszczona na stronie Chmielnika,   

a podczas konsultacji społecznych wszyscy doskonale o tym wiedzieli. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały nie został odrzucony, tylko 

przeniesiony na kolejną sesję celem przekazania tej informacji wszystkim mieszkańcom 

Celin, ażeby nie było w tej kwestii żadnych niedomówień. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (13 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XXXVIII sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia szczegółowych warunków i trybu przyznawania stypendiów dla 

szczególnie uzdolnionych uczniów szkół podstawowych, gimnazjum, 

ponadgimnazjalnych i studentów w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionej Młodzieży z terenu Miasta i Gminy Chmielnik, 
b) w sprawie przystąpienia do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn.  

„Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej miasta Chmielnik”, 
c) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych oraz nowej lokalizacji 

istniejącego przystanku komunikacyjnego,  
d) zmian budżetu na 2017 rok, 
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e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035. 
4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik  

i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy Chmielnik za pierwsze 

półrocze 2017 roku. 

5. Interpelacje radnych. 

6.  Sprawy różne.  

7.  Zakończenie obrad. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

 Burmistrz przedstawił najważniejsze inwestycje realizowane w Gminie Chmielnik: 

 

 Zakończone zostało zadanie termomodernizacja i remont budynku Samorządowego 

Przedszkola w Chmielniku. Wartość zrealizowanych prac wyniosła około 1 700 000 

zł. 

 Zakończono nabór wniosków z sprawie Odnawialnych Źródeł Energii. Obecnie trwa 

analiza i tworzenie listy rankingowej mieszkańców. Zebrano około 470 ankiet.  

 Zakończono realizację zadania ,, Przebudowa drogi gminnej ul. Mickiewicza nr 

316010T na odcinku od km 0+005 do km 0+500”. Zadanie zrealizowano w ramach 

uzyskanej promesy – 73 000 zł. Całkowity koszt wyniósł 151 786,72 zł brutto. 

 Otwarty został przetarg na budowę świetlicy wiejskiej w Zreczu Chałupczańskim. 

Wpłynęła jedna oferta na kwotę 330 000 zł. 

 Przeprowadzone zostało postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego na 

realizację zadań w ramach otrzymanej promesy na drogi powodziowe tj. 

- Przebudowa drogi gminnej nr 316052T Suchowola Kolonia II – Suchowola Kolonia I 

–Suchowola od km 0+005 do km 0+535. Najkorzystniejszą ofertę złożył Zakład Robót 

Drogowych DUKT Sp. z o.o. na kwotę 203 914,50 zł 

- Przebudowa drogi gminnej nr 316051T Suchowola Kolonia II – Ługi od km 0+005 do 

km 1+580. Najkorzystniejsza oferta została złożona przez Przedsiębiorstwo Robót 

Drogowo-Mostowych Karol Cieśla na kwotę 545 163,43. W tej części przetarg 

zostanie unieważniony z powodu przekroczonej ceny. 

 Przeprowadzono przetarg w trybie nieograniczonym na realizację zadania 

,,Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Chmielnik” tj. budynek świetlicy wiejskiej w Sędziejowicach oraz budynek dawnego 

Środowiskowego Domu Samopomocy, a obecnie siedziba Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Chmielniku przy ul. Dygasińskiego. Najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiła Spółdzielnia Rzemieślnicza z Buska-Zdroju na kwotę 988 950,08 

zł. 

 Podpisane zostało porozumienie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  

w sprawie określenia zasad współpracy przy realizacji programu ,, ZORZA” – Czyste 

powietrze  nad Świętokrzyskim. 

 

 



4 
 

Burmistrz poinformował również na jakim etapie jest przygotowanie do budowy budynku 

świetlicy w Śladkowie Dużym, której inwestorem jest Caritas Diecezji Kieleckiej oraz na 

jakim etapie są przygotowywania do budowy szkoły w Piotrkowicach.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej  od 

ostatniej sesji która odbyła się 31.08.2017 r. do 18.09.2017 r. 

 

 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku: 

18.09.2017 r.-  Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

18.09.2017 r. – Komisja Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych 

18.09.2017 r. – Komisja Rewizyjna 

18.09.2017 r. – Komisja Statutowo – Regulaminowa, 

18.09.2017 r. – Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

Ponadto radni uczestniczyli w: 

02.09.2017 r. – ,,Narodowym Czytaniu” na Rynku w Chmielniku, 

02.09.2017 r. – Festynie Rekreacyjno-Sportowym w Śladkowie Dużym, 

08.09.2017 r. – Uroczystości Odpustowej w Sanktuarium w Piotrkowicach, 

17.09.2017 r. – Festynie „U sołtysa w domu i zagrodzie” w Chmielniku, 

 

Do obu sprawozdań nie zgłoszono pytań.  

 

Przewodniczący Rady zaprosił radnych, sołtysów oraz mieszkańców gminy do udziału  

w debacie na temat bezpieczeństwa w naszej gminie z Komendantem Komisariatu Policji  

w  Morawicy dnia 3 października 2017 o godz. 13
00

 w Chmielnickim Centrum Kultury.  

 

Burmistrz uzupełniając swoje sprawozdanie powiedział, że pojawiło się opóźnienie   

przy planowanej budowie nowego komisariatu, które nie wyniknęło z winy policji ani gminy. 

Grunt został przekazany, a umowa ze Starostwem podpisana w marcu, jednak policja działkę 

tą otrzymała dopiero kilka dni temu. Paweł Wójcik uspokoił, że nie zagraża to samej 

budowie. Projekt jest przygotowywany, burmistrz widział już zarys budynku oraz 

pomieszczeń, a planowana budowa ma rozpocząć się w przyszłym roku. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) określenia szczegółowych warunków i trybów przyznawania stypendiów dla szczególnie 

uzdolnionych uczniów szkół podstawowych, gimnazjum, ponadgimnazjalnych i studentów  

w ramach Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionej Młodzieży z terenu Miasta  

i Gminy Chmielnik, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 



5 
 

Sekretarz wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt z naniesionymi poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXVIII/323/2017 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków i trybów przyznawania stypendiów dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół 

podstawowych, gimnazjum, ponadgimnazjalnych i studentów w ramach Lokalnego Programu 

Wspierania Edukacji Uzdolnionej Młodzieży z terenu Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 

13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) przystąpienia do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn. ,,Kompleksowa rewitalizacja 

przestrzeni publicznej miasta Chmielnik” 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę  Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXVIII/324/2017 w sprawie przystąpienia do partnerstwa na 

rzecz realizacji projektu pn. ,,Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej miasta 

Chmielnik” głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych oraz nowej lokalizacji 

istniejącego przystanku komunikacyjnego  

 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXVIII/325/2017 w sprawie wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych oraz nowej lokalizacji istniejącego przystanku 

komunikacyjnego głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) zmian budżetu na 2017 rok, 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik 
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Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie wniesiono zastrzeżeń.  

 

Głos zabrała Radna Agnieszka Lenartowicz w celu przedstawienia stanowiska Komisji 

Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Radna oznajmiła, że komisja bardzo późno 

otrzymała materiały i niejednokrotnie zwracała się z prośbą o zmianę takiego procedowania, 

ponieważ prowadzi to do sytuacji konfliktowych. Radna powiedziała, że łatwo przesuwa się 

środki, ale problem pojawia się, kiedy przychodzą sołtysi, którym trzeba tłumaczyć dlaczego 

robione jest coś, a na inne rzeczy nie ma pieniędzy. Są to duże kwoty, a radni odpowiadają 

później przed mieszkańcami i całą Gminą za zadłużenie i inne wskaźniki, co też było 

niejednokrotnie już podnoszone. 

Radna powiedziała że uznaje racje Burmistrza i tym razem komisja przychyla się do zmiany 

budżetu, ponieważ dwie godziny temu został rozstrzygnięty przetarg. Poprosiła jednak, aby 

taka sytuacja się nie powtórzyła, ponieważ przesunięcie większych kwot wymaga dłuższych 

dyskusji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że sesja planowana była 25 września, ale  

z wielu przyczyn musiała się odbyć dzisiaj. Niestety pewnych sytuacji nie da się przewidzieć, 

np. jak dzisiejszy przetarg. Dopiero po otwarciu ofert można było stwierdzić jaki jest koszt 

inwestycji. Przewodniczący dodał, że w jego ocenie gospodarka finansowa gminy jest 

prowadzona w sposób bardzo rozważny i rozsądny, a zadłużenie oscyluje wokół kwoty, która 

była na początku kadencji. Dodatkowo zostały pozyskane środki w wysokości prawie 

30 000 000 zł. Realizacja wielu zadań inwestycyjnych, powoduję problemy z dokładnym 

oszacowaniem budżetu. Przewodniczący oznajmił, że Komisja Statutowa pozytywnie 

opiniuję zachodzące zmiany.  

 

Burmistrz powiedział, że rozumie i szanuje troskę Komisji, ale na niektóre rzeczy nie ma 

wpływu. Gdyby Gmina miała więcej możliwości i środków finansowych to takich sytuacji jak 

ta mogłoby nie być. Zmiany budżetu wynikają z tego, że wiele zadań trzeba przenosić na 

zadania wieloletnie. Na wiele sytuacji gmina musi reagować bardzo szybko, czego nie da się 

przewidzieć. Burmistrz zapewnił, że nie ma obaw co do płynności finansowej. Przypomniał 

również, że gmina ma pół miliona złotych, którymi nie może dysponować, co na pewno 

ułatwiło by realizację wielu zadań. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt z poprawkami pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXVIII/326/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok 

głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
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Skarbnik do projektu wniosła poprawki, do których nie wniesiono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 

radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA podjęciem uchwały nr XXXVIII/327/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik i o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Chmielnik za pierwsze półrocze 2017 roku. 

 

Informację z przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik i o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chmielnik za pierwsze półrocze 2017 roku, 

przedstawiła Skarbnik Gminy Chmielnik Pani Irena Słomka.  

 

Przewodniczący poddał informację z przebiegu wykonania budżetu pod głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych ( 13 radnych było obecnych na sali obrad). 

ZA przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik  

i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chmielnik za pierwsze 

półrocze 2017 roku głosowało 13 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było.  

 

5. Interpelacje radnych. 

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

6. Sprawy różne. 

 

Głos zabrała Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Jolanta Rybczyk, która 

poinformowała jakie zmiany  zostały wprowadzone w Szpitalu w związku  

z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 28 czerwca 2017 roku zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie świadczeń gwarantowanych z zakresu podstawowej opieki 

zdrowotnej. 

 Na koniec swojego wystąpienia Pani Jolanta Rybczyk zwróciła się z prośbą o pomoc  

i wsparcie finansowe ze strony Gminy Chmielnik na rzecz Szpitala Powiatowego  

w Chmielniku.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Dyrektor za obszerne sprawozdanie z działalności. 

Powiedział, że Samorząd Chmielnika wspiera i będzie wspierał Szpital oraz zachęcił 

wszystkich obecnych na sali obrad do korzystania z pakietu bezpłatnych badań, o których 

mówiła Jolanta Rybczyk.  
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Następnie głos zabrała Ewelina Poniewierka Sołtys Lip, która zapytała na jakim etapie są 

rozmowy prowadzone z Panem Zwolskim, ponieważ Burmistrz mówi co innego, Pan Zwolski 

co innego i nie jest już zorientowana czy ta sprawa ma jakiś sens. 

 

Burmistrz powiedział, że najlepiej będzie jak zorganizuje spotkanie Pani Sołtys z Panem 

Zwolskim i wtedy będzie wszystko wiedzieć. Na chwilę obecną nic się nie zmieniło.  

 

Pani Sołtys Lip oznajmiła, że miała brać udział w spotkaniach, jednak nie została o nich 

poinformowana i dlatego nie wie w czyje słowa ma wierzyć, ponieważ z tego, co mówi Pan 

Zwolski można wywnioskować, że to Burmistrz blokuje tą sprawę.  

 

Burmistrz powiedział, że żeby Pani Poniewierka wiedziała jak naprawdę jest, zorganizuje  

w najbliższym czasie spotkanie. Paweł Wójcik dodał, że są to często trudne sprawy, związane 

z  finansami, a jako Burmistrz musi zadbać, żeby wszystko było załatwione należycie  

i zgodnie z prawem.  

 

Na koniec Burmistrz uzupełniając swoje sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami, 

poinformował jak obecnie przedstawia się realizacja funduszu sołeckiego: 

 

 Wykonany został chodnik w Śladkowie Małym. Cena – 20 835,41 zł, długość – 73 m. 

 Zakończono budowę dróg dojazdowych do pól w miejscowościach : Celiny, Kotlice, 

Lipy, Łagiewniki, Minostowice, Suskrajowice – wartość 76 054,59 zł 

 Zawarta została umowa na wykonanie siłowni zewnętrznej w Śladkowie Dużym. 

Cena – 11 194,00 zł 

 Realizacja rozbudowy oświetlenia w miejscowościach: Lubania, Ługi, Przededworze 

oraz Zrecze Chałupczańskie. Cena – 34 133,73. 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXXVIII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 18 września 2017 roku.  

 

 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Magdalena Piwowarska  
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